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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2014/15:157 Handläggningstider för vapenlicens

Från flera håll kommer rapporter om orimligt långa handläggningstider för 
vapenlicens. 

Nyligen anmälde en vapenhandlare i Ulricehamn polisen till Justitiekanslern på 
grund av de långa handläggningstiderna och krävde ersättning för 
ränteförluster. Kunderna får nämligen inte hämta ut sina vapen förrän licensen 
godkänts, och om handläggningen drar ut på tiden får handlaren ligga ute länge 
med stora summor pengar.

Justitieombudsmannen har i ett beslut den 18 juni 2014 (dnr 5529-2013) slagit 
fast att en komplett ansökan bör kunna behandlas inom 30 dagar. 

I olika delar av landet förekommer stora skillnader i handläggningstider, allt 
från en vecka till många månader. Det är oacceptabelt att bostadsorten ska vara 
avgörande för vilken service man kan få av statliga myndigheter. 

Jag vill därför ställa följande fråga till statsrådet:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att säkerställa att 
handläggningstiderna för vapenlicens kortas och för att handläggningstiden i 
hela landet ska nå den nivå som gäller på de platser där handläggningen 
fungerar i dag?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-01-03
Besvaras senast
2015-01-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


